
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 13. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1573

Er det ministerens opfattelse, at den såkaldte ”henstandsordning”, som apotekerne skal

tilbyde de borgere, der har et højt medicinforbrug, fungerer efter hensigten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2019-20
SUU Alm.del -  Spørgsmål 1573

Offentligt


